
          

Kommunfullmäktige 2019-02-28
Enkel fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh Angående kommunstyrelsens 
delegationsordning

Malmö stad ska få en signaturmelodi, som tas fram tillsammans med en extern 
kommunikationsbyrå. Melodin ska skildra ljud från olika delar av Malmö, som exempel 
torghandeln på Möllevångstorget och bussarna på Gustav Adolfs torg.

Hittills rapporteras projektet ha kostat drygt 360 000 kr av skattebetalarnas pengar. Projektet 
har inte föregåtts av några politiska beslut. Inte heller har något godkännande behövt inhämtas 
från berörd förvaltningschef, utan beslutet har kunnat tas på tjänstemannanivå inom ramen för 
den av kommunstyrelsen fastställda delegationsordningen.

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande Katrin Stjernfeldt Jammeh är därför:
-Avser kommunstyrelsens ordförande ta initiativ för att se över delegationsordningen för att 
säkerställa att politiken tar ansvar för att skattebetalarnas pengar används på ett ansvarsfullt 
sätt?
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